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Vragen van het lid Jasper van Dijk (SP) aan de minister van Defensie over 
mogelijke bezuinigingen op de luchtmacht (ingezonden 31 mei 2012). 

Vraag 1
Wat is uw oordeel over het bericht «Krimp naar 42 F-16’s; Leeuwarden 
dicht»?1 

Vraag 2
Is het waar dat door het ministerie van Defensie in enigerlei vorm een studie 
of onderzoek is gedaan naar het inkrimpen van de F-16 vloot tot 42 toestel-
len? Zo ja, wanneer is opdracht gegeven hiervoor? 

Vraag 3
Welke studies of onderzoeken zijn na 2005 exact verricht voor reducties van 
het aantal jachtvliegtuigen en om welke redenen? 

Vraag 4
Welke garantie kunt u geven dat de luchtmachtbasis Leeuwarden in ieder 
geval tot 2018 open blijft zonder aanzienlijke reductie van het personeelsbe-
stand? 

Vraag 5
Is het waar dat deze drastische bezuinigingen het gevolg zijn van de 
toenemende kosten van de JSF, waarvan volgens huidige berekeningen 
alleen 42 toestellen kunnen worden aangeschaft?2 

Vraag 6
Deelt u de mening dat de mogelijkheden van de luchtmacht om op hetzelfde 
niveau als nu te opereren, door de aanschaf van de JSF ernstig worden 
aangetast? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 7
Is het op grond van de huidige berekeningen en beschikbare gegevens niet 
beter om af te zien van deelname aan het JSF project en de plannen voor 
aanschaf voor onbepaalde tijd op te schorten?

1 http://www.jsfnieuws.nl/?p=805
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